
   Vaksdal kommune

MØTEPROTOKOLL
KOMMUNESTYRET

Møtedato: 10.10.2023
Møtestad: Kommunestyresalen
Møtetid: 10:00 - 16:00

Det er open halvtime frå kl. 10.00
Innbyggjarar som ønskjer å ta ordet i open halvtime må vere tilstades i kommunestyresalen
kl. 10.00

Orienteringar
Fast orientering frå ordførar, varaordførar og kommunedirektør.

Møtedeltakarar:
 

Medlemmer Parti Rolle
Hege Eide Vik SP Ordførar
Kjartan Haugsnes SV Medlem
Renate Vik SP Medlem
Line Eide Vik SP Medlem
Line Kydland SV Medlem
Evy Beate Kvamme SV Medlem
Ole-Anders Brekkhus AP Medlem
Lisa Natalie Johnsen Lunde AP Medlem
Thor Andersen AP Medlem
Ann Christin Eide AP Medlem
Trond Olav Magnussen H Medlem
Edvin Hesjedal H Medlem
Erlend Hesjedal-Johannessen H Medlem
Boris Groth FRP Medlem
Arne Normann KRF Medlem
Heidi Rongved AP Medlem
Mona Grenasberg SV Medlem
Ståle Hesjedal AP Medlem
               

 
 

Varamedlemmer Parti Rolle
Karin Nordheim SP Varamedlem
Karin B. Groth FRP Varamedlem
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Forfall Parti Møtande varamedlem
Ivar Rødland Bergo SP Karin Nordheim
Trygve Jakobsen FRP Karin Groth
Amalie Johnsen Lunde H Anneli Vatle

Andre møtande:
Atle Fasteland, Åse Elin Myking, Ann Kristin Bolstad

Saksliste

SAKSNR TITTEL
54/2023 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE

55/2023 GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL

56/2023 REFERATSAKER OG MELDINGAR

56/2023.1 Høyring om nye gravplassføreskrifter for gravplassane i Vaksdal.

56/2023.2 Informasjon om fastsettelse av endringer i forskrift om overføring av myndighet til 
kommunene m.fl.

56/2023.3 BIR. Forvaltningsrevisjon bestilt av Bergen kommunes Kontrollutval

56/2023.4 Tempoplan oktober 2023

57/2023 HELLESTRAUMEN BRU - UTBETRING

58/2023 BARNEHAGEBYGGET PÅ STAMNES - AVKLARING

59/2023 KONTROLLUTVALET - VEDTAK Forvaltningsrevisjonen av plan- og 
byggesakshandsaming - rapport
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54/2023: GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:

Innkalling og saksliste vert godkjent.

Kommunestyret  10.10.2023

Behandling:
Samrøystes vedteke. 

KOM - sak 54/2023 Vedtak/Tilråding:

Innkalling og saksliste vart godkjent.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

55/2023: GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:

Møteprotokollen vert godkjent slik han ligg føre.

Kommunestyret  10.10.2023

Behandling:
Samrøystes vedteke. 

KOM - sak 55/2023 Vedtak/Tilråding:

Møteprotokollen vert godkjent slik han ligg føre.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

56/2023: REFERATSAKER OG MELDINGAR

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:

Referatsakene vert tatt til orientering.

Tilleggsforslag frå AP: 
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Vedrørande gravplassforskrifter
Kommunestyret ber om at ordlyden blir gjennomgått administrativt før høyringsfrist 31.oktober

Kommunestyret  10.10.2023

Behandling:
Ordførar, kommunedirektøren og kommunalsjef Ann Kristin Bolstad svarte på spørsmål frå 
kommunestyret. 
Røysting: 
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 
Forslag frå AP vart samrøystes vedteke. 

KOM - sak 56/2023 Vedtak/Tilråding:

Referatsakene vart tatt til orientering.

Vedrørande gravplassforskrifter
Kommunestyret ber om at ordlyden blir gjennomgått administrativt før høyringsfrist 31.oktober.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

56/2023.1: Høyring om nye gravplassføreskrifter for gravplassane i Vaksdal.

Kommunestyret  10.10.2023

Behandling:

KOM - sak 56/2023.1 Vedtak/Tilråding:

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

56/2023.2: Informasjon om fastsettelse av endringer i forskrift om overføring av myndighet til 
kommunene m.fl.

Kommunestyret  10.10.2023
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Behandling:

KOM - sak 56/2023.2 Vedtak/Tilråding:

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

56/2023.3: BIR. Forvaltningsrevisjon bestilt av Bergen kommunes Kontrollutval

Kommunestyret  10.10.2023

Behandling:

KOM - sak 56/2023.3 Vedtak/Tilråding:

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

56/2023.4: Tempoplan oktober 2023

Kommunestyret  10.10.2023

Behandling:

KOM - sak 56/2023.4 Vedtak/Tilråding:

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

57/2023: HELLESTRAUMEN BRU - UTBETRING

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:
Strakstiltak for utbetring av Hellestraumen bru vert godkjent. Finansiering vert lagt fram i 
budsjettjustering i november /desember.

Kommunestyret  10.10.2023
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Behandling:
Ordførar og kommunedirektøren svarte på spørsmål frå kommunestyret. 
Røysting:
Samrøystes vedteke. 

KOM - sak 57/2023 Vedtak/Tilråding:

Strakstiltak for utbetring av Hellestraumen bru vert godkjent. Finansiering vert lagt fram i 
budsjettjustering i november /desember.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

58/2023: BARNEHAGEBYGGET PÅ STAMNES - AVKLARING 

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:

To alternative framlegg til vedtak:
1. Vaksdal kommune overdrar eigedomen til Stamnes idrettslag. Kommunedirektøren får 

fullmakt til å utarbeide avtale om vilkår slik skissert i saka.

2. Eigedomen vert lag ut for sal.

Kommunestyret  10.10.2023

Behandling:
Ordførar Hege Eide Vik (SP) ba om å få hennar habilitet vurdert på bakgrunn av at hennar mann sit i 
styret i Stamnes idrettslag.

Kommunedirektøren tilrår at Hege Eide Vik vert funnet inhabil i medhald fv.l § 6c og § 6e. 

Formannskapet vedtek samrøystes at Hege Eide Vik er inhabil i saka. Hege Eide Vik fratrer derfor 
møtet under behandling i denne saka. Varaordførar Kjartan Haugsnes (SV) leiar møtet under denne 
saka. 

Røysting: 

Samrøystes vedteke. 

KOM - sak 58/2023 Vedtak/Tilråding:

1. Vaksdal kommune overdrar eigedomen til Stamnes idrettslag. Kommunedirektøren får 
fullmakt til å utarbeide avtale om vilkår slik skissert i saka.
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---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

59/2023: KONTROLLUTVALET - VEDTAK Forvaltningsrevisjonen av plan- og byggesakshandsaming - 
rapport

Kontrollutvalet sitt framlegg til vedtak:
 1.Kommunestyret tek rapport etter gjennomført forvaltningsrevisjon av plan- og 
byggesakshandsaming til etterretning 

2. Kommunestyret ber kommunedirektør følgje opp rapporten ved å setje i verk 
følgjande tiltak: 
A. Etablere skriftlege rutinar for kvalitetssikring og for handsaming av klagesaker. 
B. Sikre at eventuelle vidare innkjøp av sakshandsamingstenester blir gjort i samsvar 
med regelverket for offentlege anskaffingar og at det blir etablert ein skriftleg avtale 
for alle slike innkjøp 
C. Sikre at kommunen har oversikt over etterleving av frist i plan- og byggesaker, 
inkludert klagesaker. 

3. Kommunestyret ber også kommunedirektør utarbeide ein prioritert handlingsplan 
til kontrollutvalet innan 31.12.2023 som viser kva tiltak som skal setjast i verk for å 
følgja opp tilrådingane i rapporten, når tiltaka skal setjast i verk og kven som skal ha 
ansvaret for iverksettinga.

Kommunestyret  10.10.2023

Behandling:
Medlem av kontrollutvalet Anne Christin Eide (AP) orienterte i saka. Kommunedirektør svarte på 
spørsmål frå kommunestyret. 
Røysting:
Samrøystes vedteke.

KOM - sak 59/2023 Vedtak/Tilråding:

 1.Kommunestyret tek rapport etter gjennomført forvaltningsrevisjon av plan- og 
byggesakshandsaming til etterretning 
2. Kommunestyret ber kommunedirektør følgje opp rapporten ved å setje i verk 
følgjande tiltak: 
A. Etablere skriftlege rutinar for kvalitetssikring og for handsaming av klagesaker. 
B. Sikre at eventuelle vidare innkjøp av sakshandsamingstenester blir gjort i samsvar 
med regelverket for offentlege anskaffingar og at det blir etablert ein skriftleg avtale 
for alle slike innkjøp 
C. Sikre at kommunen har oversikt over etterleving av frist i plan- og byggesaker, 
inkludert klagesaker. 
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3. Kommunestyret ber også kommunedirektør utarbeide ein prioritert handlingsplan 
til kontrollutvalet innan 31.12.2023 som viser kva tiltak som skal setjast i verk for å 
følgja opp tilrådingane i rapporten, når tiltaka skal setjast i verk og kven som skal ha 
ansvaret for iverksettinga.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
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ORIENTERING FRÅ ORDFØRAR HEGE EIDE VIK:
-14. og 15. september var ordførar på 4.samling i barnevernløftet i Vestland. 
-Vaksdal kulturskule. 
-Interkommunalt planutvalet for sjøarealplanen hadde siste møte førre veke. 
-Møte i regi av Stanghelle, Dale og Vaksdal idrettslag.
-Fredag 6.oktober la regjeringen fram framlegg til statsbudsjett. Vaksdal kommune vil få 10 millioner 
i auka friinntekter i 2024, og K5 prosjektet ligg inne med 300 millionar. 
-Kontaktutvalet for K5 hadde møte fredag.

ORIENTERING FRÅ VARAORDFØRAR KJARTAN HAUGSNES:
-TV-aksjonen vert 22.oktober og er til inntekt for Redd barna. 

ORIENTERING FRÅ KOMMUNEDIREKTØREN: 
-Ferdigattest for Vaksdal idrettsbane vert utsendt i dag 13.oktober, den kan tas i bruk frå i dag.
-Kommundirektøren takkar alle som har arbeidet med valet 2023, både faste tilsette og innleigde.
-Prosessen med å rive Dalehallen er i gang. Prosessen med det nye omsorgsbygget på Vaksdal er også 
i gang. 

MUNNLEGE SPØRSMÅL: 

Arne Normann (KRF): 
-Om flaumsikring.
Ordførar og kommunedirektøren svarte. 

Heidi Rongved (AP):
-Eldrestova på Vaksdal.
Kommunalsjef Åse Elin Myking svarte. 
-Ventetid ved kolonnekjøyring.
Kommunedirektøren svarte. 

Edvin Hesjedal (H): 
-Lys på Geitabakken. 
Kommunalsjef Åse Elin Myking svarte.

Karin Groth (FRP): 
-Tilstanden på fylkesvei 5400.
Ordførar svarte.

Kjartan Haugsnes (SV): 
-Ladepunkt ved Vaksdal senter.
Svarast skriftleg i kommunestyremøte 7.november. 

SKRIFTLEGE SPØRSMÅL:

Spørsmål levert inn av Trond Olav Magnussen (H) på vegner av Høgre: 

1. Når kan man forvente at man kan starte gjennoppbygging av BMX-løype?
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2. Er det økonomiske rammer som hindrer dette fra å komme i gang?
3. Vil kommunedirektøren sørge for at dette blir gjort i henhold til avtale uten mer tap av tid?

Svar frå kommunalsjef Åse Elin Myking: 

BMX løypa vert tilbakeført

Hausten i fjor vart nye Vaksdal skule tatt i bruk og modulskulen på Stanghelle vart fjerna.
Samfunnseininga starta med planlegging for å tilbakeføre BMX bana. Tanken var at dette skulle 
gjerast med eige personell vinter/vår 2023. Dei var i dialog med skulen om dette.
Bana skulle tilbakeførast der den hadde vore før modulskulen kom. 

I desember vedtok kommunestyret utgreiing av oppveksttun på Stanghelle. Etter synfaring og 
gjennomgang av mulighetene vart det vurdert at arealet der BMX bana skulle oppførast kunne bli 
aktuelt for eit eventuelt tilbygg for oppveksttun. Dette arealet er vurdert til å vera best eiga om 
utbygging er nødvendig. Etter dialog med skulen v/rektor vart arbeidet med BMX løypa sett på vent 
til nærare avklaring.

Kommunedirektøren har nyleg varsla oss om at BMX løypa skal tilbakeførast så snart som råd 
uavhengig av oppveksttun. Eininga er i gang med planlegginga og skal ha møte med idrettslaget og 
skulen om korleis arbeidet kan tilpassast.  
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